
PROTOKOLL FRA Styremøte 27.04.2022

Bjørn Flemming Iversen, Leder Møteleder

Thomas Vagle, Styremedlem 

Marita Mofoss Mathisen, Styremedlem 

Per Erling Espnes, Styremedlem 

Organisasjon: Skjetnan Grendelag

Dato: 27.04.2022 kl 2030

Sted: 

Til stede

Sak nr 20220016 Innkomne saker til årsmøtet

Det har kommet inn fem saker. Styret går gjennom disse og kommer med sin innstilling til årsmøtet.

Styret informerer om pågående sak med garasjepilarene og kostnadsramme på dette.

Kommentar:
Styret har gjennomgått innkomne saker og vil komme med sin innstilling til årsmøtet.  

Tatt til orientering

Sak nr 20220017 Utbetaling og fordeling av styrehonorar

Tobb trenger et styrevedtak på dette.

Vedtak:
Fordeling av styrehonorar:

Styrets leder: 30.000,-

Kasserer: 26.000,-

Øvrige 3: 23.000,- til hver

Tilsammen kr 125.000,-
Vedtatt, 4 mot 0 stemmer

Sak nr 20220018 Revisjonshonorar 2020

Grendelagets revisor etterlyser utbetaling av revisjonshonorar for regnskapsåret 2020, samt 2021
som utbetales etter kommende årsmøte.

Kommentar:
Kasserer Per Erling kontakter Tobb og får ordnet med utbetaling av honorar for 2020 og 2021.

Tatt til orientering

Sak nr 20220019 Gjennomgang e-poster
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Marita drar oss gjennom hva som rører seg av e-poster og sosiale medier.  

Kommentar:
Lekeplass sør vil ferdigstilles i løpet av uke 18.

Tatt til orientering

Sak nr 20220020 Elbil-ladere - Avlesning, avregning og Akonto fakturering

Vi må vurdere tilbud fra Tobb på avlesning, avregning og Akonto fakturering.  

Kommentar:
Et firma som samarbeider med Tobb kommer på befaring torsdag uke 18, og vil komme med et tilbud
på "drift" av hele el-bilanlegget. Styret avventer mer informasjon før det tas stilling til dette.

Per Erling har sendt ut faktura til beboere tilknyttet el-bilanlegget.

Det har vært innhentet tilbud på fiber og wifi i garasjeanleggene. Ingen beslutning er foreløpig tatt
rundt dette.

Det jobbes også med å oppgradere brannvarslere i garasjene, samt at brannslukningsapparatene er
skiftet ut.  
Tatt til orientering

Sak nr 20220021 Eventuelt

Plassering av containere i forbindelse med dugnad

Kommentar:
I forbindelse med byggearbeid i sameiet er mye av grøntarealet rundt lekeplass sør, samt i forkant av
flaggstanga, tatt i bruk av byggefirmaet til utplassering av diverse utstyr. Dette gjør det vanskelig å
finne plassering til container til dugnaden. Flemming er i dialog med styret i sameiet for å finne en
løsning.
Tatt til orientering

Bjørn Flemming Iversen, Leder Per Erling Espnes, Styremedlem

Marita Mofoss Mathisen, Styremedlem Thomas Vagle, Styremedlem
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Styremøte 27.04.2022 den 27.04.2022 for Skjetnan Grendelag.

Dokumentet er signert elektronisk av:

For Skjetnan Grendelag

Styreleder Bjørn Flemming Iversen (sign.) 27.04.2022
Styremedlem Thomas Vagle (sign.) 27.04.2022
Styremedlem Per Erling Espnes (sign.) 27.04.2022
Styremedlem Marita Mofoss Mathisen (sign.) 28.04.2022


